
 

 

Schriftelijke vraag 
Vraagnummer: S – 633 (2023-005162) 
Datum indiening: 24 Januari 2023 
Onderwerp: Opkopen stikstofrechten 
 
Naam indiener: Peter de Waard - VVD Overbetuwe 
 
Aan de leden van het college van Burgemeester en Wethouders, 
 
Inleiding/Aanleiding: 
 
De VVD fractie heeft contact met een ondernemer uit Overbetuwe. De betreffende ondernemer is 
benaderd door de gemeente Nijmegen met een bod op de stikstofrechten van het bedrijf. De 
ondernemer heeft de voorkeur dat de stikstofrechten binnen de gemeente Overbetuwe blijven en 
heeft hierover enige tijd geleden een bericht gestuurd naar de gemeente Overbetuwe. Daarop is 
echter nog geen reactie ontvangen.   
 
Onze vragen: 
 

1. Is het college op de hoogte of, cq waar er binnen de gemeente Overbetuwe stikstofrechten 
van (agrarische) bedrijven beschikbaar zijn dan wel komen? 

2. Is het college op de hoogte van het feit dat de gemeente Nijmegen een bod heeft gedaan op 
de stikstofrechten van tenminste één ondernemer in Overbetuwe? 

3. Hoe beoordeelt het college het feit dat de gemeente Nijmegen ondernemers in Overbetuwe 
benadert om van hen stikstofrechten over te nemen? 

4. Is het college voornemens om hierover het gesprek aan te gaan met de gemeente Nijmegen 
en andere gemeenten in de regio om dit te voorkomen? 

5. Als er stikstofrechten in de gemeente beschikbaar komen, is de het college dan voornemens 
om deze te verwerven, of in ieder geval te zorgen dat deze voor ontwikkelingen in 
Overbetuwe behouden blijven? 

6. Waarom heeft de gemeente niet direct gereageerd op het bericht hierover van de 
betreffende ondernemer?  

 
Gelieve hierop zo spoedig mogelijk een antwoord te geven, 
 
Ondertekening: 
Peter de Waard, VVD Overbetuwe 


